

MINUTES OF PROCEEDINGS

Tuesday, April 6, 1971

(39)

[Text]

The Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 11:07 a.m. this day, the Chairman, Mr. Gaston Clermont presiding.

Members present: Messrs. Burton, Cafik, Clermont, Flemming, Lambert (*Edmonton West*), Latulippe, Lind, McCleave, Mahoney, Noël, Ritchie, Rock, Roy (*Timmins*), Saltsman—(14).

Appearing: The Honourable Jean-Luc Pepin, Minister of Industry, Trade and Commerce.

Witnesses: From the Department of Industry, Trade and Commerce: Mr. A. G. Kniewasser, Senior Assistant Deputy Minister; Mr. C. D. Arthur, General Director, Mechanical Transport Branch; Mr. M. Schwarzmann, Assistant Deputy Minister, Trade and Industrial Policy; Mr. W. J. O'Connor, Acting Chief, Grain Division.

The Committee resumed consideration of the Estimates of the Department of Industry, Trade and Commerce for the year ending March 31, 1972.

The Minister and Departmental officials were questioned thereon.

The Chairman outlined the future business of the Committee when it reconvenes after the Easter recess, as agreed to by the Sub-Committee on Agenda and Procedure at a meeting held prior to this sitting.

1—The Committee will continue with the consideration of Estimates until the end of April.

2—In early May, the Committee will proceed with the consideration of Bill C-219, an Act to establish the Canada Development Corporation.

The Minister of Finance and Officials of his Department are to appear before the Committee at that time.

It was agreed that the meeting which was scheduled to be held at 3:30 p.m. this afternoon be cancelled in order to allow the Members to attend the House.

The Chairman thanked the Minister and Officials of his Department for the information given members of this Committee.

At 12:37 p.m., with the questioning of witnesses continuing, the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

Robert Normand

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

Le mardi 6 avril 1971

(39)

[Traduction]

Le Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques se réunit ce matin à 11 h 07. Le président, M. Gaston Clermont, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Burton, Cafik, Clermont, Flemming, Lambert (*Edmonton-Ouest*), Latulippe, Lind, McCleave, Mahoney, Noël, Ritchie, Rock, Roy (*Timmins*), Saltsman—(14).

Comparaît: L'honorable Jean-Luc Pepin, ministre de l'Industrie et du Commerce.

Témoins: Du ministère de l'Industrie et du Commerce: MM. A. G. Kniewasser, sous-ministre adjoint principal; C. D. Arthur, directeur général, direction du transport motorisé; M. Schwarzmann, sous-ministre adjoint, politique commerciale et industrielle et W. J. O'Connor, chef adjoint, division des grains.

Le Comité reprend l'étude des prévisions budgétaires du ministère de l'Industrie et du Commerce pour l'année se terminant le 31 mars 1972.

Le ministre et ses hauts fonctionnaires répondent aux questions.

Le président donne un aperçu des travaux futurs du Comité qui reprendront après le congé de Pâques, tel que convenu par le Sous-comité du programme et de la procédure à une séance tenue précédemment.

1—Le Comité continuera l'étude des prévisions budgétaires jusqu'à la fin d'avril.

2—Au début de mai, le Comité entreprendra l'étude du Bill C-219, Loi établissant la Corporation de développement du Canada.

3—Le ministre des finances et les hauts fonctionnaires de son ministère doivent comparaître devant le Comité à cette date.

Il est convenu que la séance qui devait avoir lieu cet après-midi à 3 h 30 soit contremandée dans le but de permettre aux députés de se rendre à la Chambre.

Le président remercie le ministre et les hauts fonctionnaires de son ministère pour les renseignements qu'ils ont fournis aux membres du Comité.

A 12 h 37 de l'après-midi, au cours de la période des questions des témoins, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.